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Z A P I S N I K 

 

s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara, održane 28. lipnja 2018., u Gradskoj 

vijećnici soba br. 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 8,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Kristina Ozdanovac, Radivoj Đurić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, 

Darija Benaković, Ivana Radoš, Tomislav Šota, Domagoj Bilić, Sava 

Manojlović Igor Naletilić, David Vlajčić, Predrag Mišić, Renata 

Kovačić, Goran Bošnjak, Biljana Gaća, Darko Buljan, Borislav 

Nikolić, Pavao Josić, Srđan Kolar, Vesna Vujić i Aleksandar 

Pribičević. 

 

Odsutni vijećnici: Filip Sušac i Mirjana Semenić Rutko 

   

Ostali nazočni: gradonačelnik, zamjenici gradonačelnika - M. Pavliček, S. Milaković  

Pročelnici – V. Šibalić, D. Čulig, N. Gažo, M. Sekulić, M. Grubišić, S. 

Tokić i M. Grubišić 

Marina Latinović –DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

R. Marić – Gradski muzej Vukovar 

J. Miškić – Gradska knjižnica Vukovar 

Z. Jukić – Javna vatrogasna postrojba 

D. Foriš – VGZ d.o.o. 

I. Szabo – Sportski objekti Vukovar 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

I. Štrangarević – Komunalac d.o.o. 

M. Đermadi – Hrvatski radio Vukovar 

K. Lovrenščak – Tehnostan d.o.o. 

V. Žilić – VURA d.o.o. 

B. Šašić – viši savjetnik za opće poslove, poslove gradskog vijeća i 

mjesne odbore i predstavnici medija. 

 

 

Predsjednik otvara sjednicu, pozdravlja nazočne i poziva Boška Šašića, višeg 

savjetnika za opće poslove, poslove Gradskog vijeća i mjesne odbore da izvrši prozivku 

vijećnika. 

Nakon prozivke utvrđuje se kako je na sjednici nazočno 21 od ukupno 23 vijećnika te 

se konstatira kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Predsjednik pita ima li primjedbi na skraćeni zapisnik s 10. sjednice, održane 6. lipnja 

2018. 

 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje zapisnika s 10. sjednice, održane 6. lipnja 

2018. i isti je jednoglasno (21) usvojen. 

 

U 8:15 vijećnici V. Vujić i A. Pribičević napustili sjednicu radi obaveza oko obilježavanja 

vjerskog blagdana. Prisutno 19 vijećnika. 
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Predsjednik otvara aktualni sat gradonačelnika 

K. Ozdanovac – komentira kako su 19. lipnja otvorena nova radna mjesta u Hrvatskoj pošti te 

izražava veliko zadovoljstvo. Pita je li Vukovar prvi grad u Republici Hrvatskoj koji je dobio 

kontaktni centar 

Gradonačelnik – ispričava se vijećnicima SDSS-a i DSS-a i volio bi bolju komunikaciju kada 

su u pitanju značajniji datumi za srpsku zajednicu. 

Odgovara da dijeli zadovoljstvo s vijećnicom kao i s većinom građana. Potvrđuje kako se radi 

o prvom kontaktnom centru Hrvatske pošte otvorenom izvan Zagreba. Ističe kako politika 

promišljanja Uprave HP ide u smjeru da se usluge koje se pružaju putem interneta ili telefona 

mogu obavljati i van Zagreba. Grad Vukovar je zahvaljujući svom statusu i simbolu, kao i 

dobrim poznanstvima, uspio dobiti ovaj projekt od strane HP na zadovoljstvo onih koji su se 

zaposlili. 

B. Gaća – u ime kluba će postaviti prvo pitanje. Kaže kako bi svi gradonačelnici trebali težiti 

raditi u korist Grada te je sigurna da i on ima dobre namjere. Neki projekti i subvencije urode 

plodom, neki ne, ali treba pogledati istini u oči i vidjeti da u Vukovaru stvari nisu onakve 

kakve se žele prezentirati. Kaže da je danas na Dnevnom redu točka - rebalans proračuna za 

tekuću godinu te ističe kako joj je bilo dosta teško čitati proračun jer su se dva Upravna odjela 

spojila i njihove stavke nisu lake za pratiti. Ističe kako nema ni objašnjena po Upravnim 

odjelima. Jasno je kako su se rebalansom materijalni rashodi povećali za 1.468.000,00 kuna 

dok su se subvencije smanjile za 6 milijuna kuna. Razumije da je nešto i opravdano radi 

Intervencijskog plana, ali i dalje smatra da je iznos prevelik. Naknade građanima i 

kućanstvima su smanjene za 1.100.000,00 kn što se posebno odnosi na pomoć 

osnovnoškolcima i drugim naknadama građanima, ostali rashodi se povećavaju za 

1.400.000,00 kn. Osvrće se i na točku Programa održavanja komunalne infrastrukture i 

nevjerojatan joj je podatak da se iz proračuna povećavaju sredstva s 9,5 milijuna na 12,3 

milijuna kuna, ukupno za 2,8 milijuna kuna Grad daje više za održavanje komunalne 

infrastrukture u trenutku odljeva velikog broja mladih ljudi, što nije problem samo Vukovara, 

već i Slavonije i Hrvatske. Smatra da je proračun ogledalo rada Gradske uprave, odnosno 

ogledalo je prioriteta. Rečeno je kako nema milijun kuna za sufinanciranje prijevoza 

studentima koji studiraju u Osijeku, a sad se radi rebalans gdje je razvidno da se za 2,8 

milijuna kuna povećava održavanje komunalne infrastrukture. Pita znači li to da dok mladi 

odlaze „mi“ uređujemo livade, parkove i hortikulturu.  

Gradonačelnik – odgovara da je 2014. proračun, koji nisu oni donosili, u pogledu subvencija 

tj. poticaja za gospodarstvo bio 300.000,00 kn, a sada su poticaji za gospodarstvo 13 milijuna 

kuna. Ističe da su prioriteti ove Gradske uprave jasni. 

B. Gaća – odgovara da je skrenula pažnju na visoko obrazovanje te ističe da se mnogo stvari 

od 2014. promijenilo, RH je 2013. ušla u Europsku uniju, fondovi su nam otvoreniji, sve 

skupa je puno drugačije i samim time je i raspodjela sredstava u proračunu drugačija. 

Drugo pitanje postavlja u osobno ime, a radi se o implementaciji Zakona o zaštiti životinja i 

ugovoru iz 2017. koji je Grad Vukovar potpisao s obrtom Specijalizirana veterinarska 

ambulanta iz Vinkovaca o vršenju usluga hvatanja i zbrinjavanja napuštenih i izgubljenih pasa 

u iznosu od cca 250.000,00 kn; pita je li takav ugovor potpisan i za 2018. i je li Grad dobio 

izvještaj o broju zbrinutih pasa. Odgovor bi voljela dobiti i u pisanoj formi. 

D. Čulig – odgovara da je obrt Tip Tip iz Vinkovaca jedini takav na ovom području te su i 

ove godine potpisali s njima ugovor u većem iznosu radi povećanja obveza koje lokalna 

samouprava ima. Uz mjesečni račun dostavljaju i izvješće o utrošenim sredstvima. Grad je 

dobio i više mjesta za zbrinjavanje pasa nego li ga dopada, gledaju na sve načine udomiti sve 

pse i povećati mogućnost zbrinjavanja novih pasa koje pronalaze. 

D. Buljan – pitanje postavlja vezano za Ulicu A. Augustinčića koja je nedavno renovirana i 

završena po Projektu Vukovar. Napominje kako se nakon posljednje kiše voda slijevala prema 
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Slaviji i djelomično ušla u dvorišta građana koji žive u donjem dijelu. Možda to i ne bi bilo 

čudno da ta ulica nije bila renovirana i završena prije mjesec dana. Tamo stoji velika rešetka 

koja bi trebala zbrinuti vodu i nije mu shvatljivo da nakon rekonstrukcije i izmjene cijevi 

dolazi do takvih problema. Pita što se dogodilo i ima li prostora da se nešto napravi kako 

građani ne bi nakon svake jače kiše „plivali“. 

Gradonačelnik – odgovara da su u gradu tri kritična mjesta po pitanju vode, radi se o ulicama 

I. G. Kovačića, Lokvanjski sokak i depresija između Golubice malla i hotela Lav. Te kritične 

točke gledaju riješiti u suradnji s Vodovodom  

D. Čulig – odgovara da je Ulica A. Augustinčića državna cesta i nije u nadležnosti Grada 

Vukovara. Napominje da to ne opravdava Grad te dodaje da ona nije rekonstruirana već 

sanirana poslije postavljanja cjevovoda što nije bilo u obvezi izvođača radova, postavljen je 

samo gornji asfaltni sloj, a ići će u kompletnu rekonstrukciju, nogostupa i ceste, tijekom 2019. 

ili 2020. godine. Problem je začepljenje cjevovoda nakon izvođenja radova koje je kiša, 

tijekom izvođenja radova, nanijela u cjevovod i Vodovod je, u trenutku koji navodi vijećnik, 

pokušao to očistiti te se nada da se to više neće ponoviti. Na par lokacija je došlo do takvih 

problema jer je nemoguće očistiti cjevovode budući da prilikom izvođenja radova dosta 

materija uđe u cjevovod. 

D. Buljan – neshvatljivo mu je da se nakon izvođenja radova ista ulica ide nakon godinu dana 

kompletno razrušiti. 

D. Čulig – odgovara da se ne radi o rušenju. Projektom je takav tijek radova predviđen. 

Evropskim fondovima i sanacija je u obvezi tvrtke Sokol koja je izvođač radova i Hrvatskih 

cesta. Napominje da se neke stvari ne mogu uskladiti. 

S. Kolar – prije pitanja predlaže da se Klubovi vijećnika koordiniraju prije zakazivanja 

termina sjednica. Prvo pitanje u ime Kluba se odnosi na kuće koje je otkupio APN. Često se 

može vidjeti da su te kuće zapuštene, pune smeća, a kao primjer navodi kuća u Ulici Vlahe 

Bukovca 19. Vlasnik je APN i smatra da bi Grad trebao reagirati. U Borovu naselju je više 

takvih kuća, u Novoselskoj ulici je jedna takva u derutnom stanju, što je opasno i za djecu i za 

one koji žive u blizini te pita može li Grad reagirati i počistiti takve objekte ili reagirati na 

vlasnika da sam to učini.  

Gradonačelnik – odgovara da to Grad može i hoće. 

D. Čulig – vezano za objekte u vlasništvu APN-a kaže da učestalo opominju i pokušavali su u 

više navrata kažnjavati. Grad angažira javne radove i dovodi takve objekte u red. Situacija 

nije jednostavna i bore se koliko mogu. 

S. Kolar – smatra da nije samo izgled u pitanju već su takvi objekti i opasni. Drugo pitanje, u 

osobno ime, postavlja vezano za dječje igralište u Borovu naselju kod vrtića. Obećano je više 

puta da će to igralište biti uređeno i nadao se da će ga vidjeti u programu te pita postoji li 

mogućnost da se u skoro vrijeme to igralište stavi u program. 

D. Čulig – odgovara da se u naselju, kod solitera, postavlja novo igralište koje će biti uređeno 

poput onog na Olajnici. Postojeća igrala će obnoviti i pripremiti za takve lokacije. Ovisno o 

tome koliko će imati prostora mogu i na navedenu lokaciju postaviti igrala. 

S. Kolar – nada se kako će to biti tijekom ove godine. Zahvaljuje pročelniku na brzoj reakciji 

po pitanju građanke D. Samardžija kojoj je napravljen put i imaju ambicije za postavljanje 

tvrdog sloja kada to bude moguće. 

B. Nikolić – postavlja pitanje vezano za podnošenje zahtjeva za stambeno zbrinjavanje koje je 

u tijeku i s obzirom da je na raspolaganju 31 stan, a prema ranijim najava državnog tajnika 

Središnjeg državnog ureda bilo je riječi o 150 stanova za ovu godinu. Pita ima li 

gradonačelnik saznanja je i dalje riječ o 150 stanova za ovu godinu. 

Gradonačelnik – odgovara da ima neformalnu informaciju da će biti 150 stanova za ovu 

godinu. Ništa ne može garantirati jer to nije djelatnost Grada. 



4 
 

P. Josić – pita gradonačelnika je li mu poznato da tvrtka Tehnostan pokušava nezakonito 

naplaćivati od stanara, koji su se isključili iz zajedničkog sistema grijanja, energiju. Govori 

kako ima dva dokumenta od HERA-e u kojima se navodi da su od 18. siječnja 2018. dali 

jasnu i nedvosmislenu uputu Tehnostanu da ne može ljudima naplaćivati „fiksne“ troškove 

ako su se prije 2012. (donošenja zakona kojim se naplaćuje ovo sada) isključili iz zajedničkog 

sistema grijanja. Po njegovu mišljenju takve stvari su nedopustive, pogotovo onda kada te 

direktore gradonačelnik naziva časnim ljudima i smatra to manipulacijom u stilu „mafijaškog 

reketa“. 

Predsjednik – traži od vijećnika da drži do digniteta Gradskog vijeća i ne upotrebljava takve 

riječi. 

P. Josić – dodaje da se uključio u politiku jer ga je nepravda duboko pogađala. Ovakve 

situacije smatra nepravednim pogotovo jer se radi o gradskoj tvrtki. Dodaje da je o tome pisao 

na društvenim mrežama, o računima koji su bili u visini mirovine. Smatra da se uvijek može 

napraviti korekcija i postupiti ljudski, ne mora se uvijek poštivati zakon. Dodaje da je 

Tehnostan 2011. godinu završio s 4,6 milijuna kuna minusa da bi u zadnje dvije godine 

poslovao u plusu. Pita gradonačelnika hoće li spriječiti ovakav način prisilnog naplaćivanja.  

Gradonačelnik – odgovara da neće nikoga prisiljavati i tu je Gradsko vijeće da se odredi 

spram zakonskih akata i pravilnika gradskih tvrtki. Dodaje da će raditi sukladno zakonu što je 

neupitno i to je interes. U drugom dijelu izlaganja vijećnik je napomenuo da zakon nije bitan 

pa takav način ne može i neće podržavati. Njegove su spoznaje da Tehnostan radi u okviru 

zakona i moli direktora za pojašnjenje. 

K. Lovrenščak – prije svega skreće pažnju na račune koji su bili preko 1.800,00 kuna, a takvih 

računa je bilo, i ne samo u Vukovaru, radi nepravedne raspodjele fiksnih i varijabilnih 

troškova. HERA tada mijenja opće uvjete, mijenja se zakon o tržištu toplinske energije i od 1. 

rujna 2014. oni koji su se mogli isključiti vračaju se u sustav grijanja. Što znači ako je netko 

na zajedničkom sustavu grijanja nikada se ne može isključiti, može se samo izdvojiti prema 

važećim zakonskim propisima koji o tome izričito govore. U Vukovaru je bilo 54 takva stana 

mada su oni, nakon što su izuzetni iz zajedničkih troškova, prouzročili nekome velike račune. 

Shodno tome Tehnostan je donio odluku kojom su troškove po mjernim mjestima raspodijelili 

i na ostale stanove posebice nakon provođenja etažiranja po zgradama. HERA ih je upozorila 

da bi trebali izdati rješenja za svaki pojedini slučaj i to su napravili. Od 54 rješenja 27 stanova 

uredno plaća svoje obveze, 9 je izrazilo prigovor, ali kad se netko zalaže za odbijanje plaćanja 

paušala od 115,00 kn mora znati da se radi o raspodjeli troškova na mjernom mjestu, a ne o 

„haraču“. Za one koji ne plaćaju te troškove plaćaju ih njihovi sustanari. Samo njih 9 nastoji 

izbjeći plaćanje tih paušala što smatra bezpredmetnim. 

P. Josić – vraća se na račun od 1.800,00 kn i kaže da je usluga Tehnostana nekonkurentna jer 

ako se netko može grijati povoljnije, a mora biti u sustavu grijanja Tehnostana, onda je to 

nehumano. Nije rekao da se zakon treba kršiti nego da uvijek u zakonu postoji mogućnost da 

se napravi najpovoljnije rješenje za stranku. Sve tvrtke koje isporučuju energiju su, manje-

više, javne tvrtke koje svoje nedostatke svaljuju na teret građana. Imamo velike troškove 

grijanja unatoč napretku tehnologije, isporučuje se usluga s zastarjelom tehnologijom. Po 

njemu bi bilo korektno da se svakom da mogućnost isključenja iz takvog sustava grijanja, 

kako god da se netko grije ne nanosi štetu drugima koji se griju preko sustava Tehnostana. 

Izračuni koji su pokazatelji koliko se energije gubi ustvari nemaju logičnu i realnu osnovu. 

Kad se i savjetovao sa stručnjakom nije mu mogao objasniti na koji način su sve te tvrtke 

poput Tehnostana došle do takvih izračuna.  

K. Lovrenščak – odgovara da će, ako je potrebno, objasniti na koji način se radi izračun 

raspodjele troškova. Dodaje da je cjevovod u Vukovaru najnovije i najsuvremenije 

tehnologije koji se prati putem mobitela. Vukovar ima najmoderniju kotlovnicu u RH. 

Objašnjava da Zakon kaže da se iz sustava može isključiti samo zgrada, a ne stanari 
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pojedinačno, po njemu je to pravedno jer ukoliko se netko odluči živjeti u višestambenom 

objektu. 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik kaže da ima prijedlog za dopunu Dnevnog reda: 

 Donošenje Odluke o uspostavi prijateljstva i suradnje Grada Vukovara i Grada 

Imotskog 

Predsjednik daje na glasovanje dopunsku točku i ista je s 18 glasova „ZA“ (ŽIVI ZID nije 

glasovao) usvojena. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda s dopunskom točkom te je isti 

jednoglasno (19) usvojen  

 

D N E V N I     R E D 

 

1. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Čulig) 

2. Donošenje izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Čulig) 

3. Donošenje izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Čulig) 

4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Vukovara za razdoblje 

od 1. siječnja do 31. prosinca 2018. 

(Izvjestitelji: T. Šota i V. Šibalić) 

5. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o sufinanciranju energetske obnove 

višestambenih zgrada  

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Čulig) 

6. Donošenje Odluke o uspostavi prijateljstva i suradnje Grada Vukovara i Grada 

Imotskog 

(Izvjestitelji: I. Radoš i B. Šašić) 

7. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i 

zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– prihvaća se. 

S. Kolar - ispred Kluba SDSS-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: P. Josić i D. Čulig. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i 

jednim glasom „PROTIV“ (ŽIVI ZID) donosi  

O D L U K A 

o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 
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Članak 1. 

U Odluci o komunalnom doprinosu („Službeni vjesnik“ Grada Vukovar broj 12/11, 

6/12, 10/12, 8/13, 9/13, 2/14, 8/14, 11/14, 6/15 7/15, 8/16, 14/16, 5/17, 9/17, 11/17 i 13/17) 

članak 3. mijenja se i glasi:  

Utvrđuje se jedinična vrijednost komunalnog doprinosa po m
3
 građevine po vrsti 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture i po pojedinim zonama, određena u kunama po 

m
3
 građevine kako slijedi:  

1. Za I. zonu 70,00 kuna 

- javne površine                                           66,50 kn 

- nerazvrstane ceste                                       3,01 kn 

- groblja                                                         - 

- javna rasvjeta                                              0,49 kn 

2. Za II. zonu 50,00 kuna 

- javne površine                                           47,50 kn 

- nerazvrstane ceste                                       2,15 kn 

- groblja                                                         - 

- javna rasvjeta                                              0,35 kn 

3. Za III. Zonu 30,00 kuna 

- javne površine                                           28,50 kn 

- nerazvrstane ceste                                       1,29 kn 

- groblja                                                         - 

- javna rasvjeta                                              0,21 kn 

4. Za IV. Zonu 20,00 kuna 

- javne površine                                           19,00 kn 

- nerazvrstane ceste                                       0,86 kn 

- groblja                                                         - 

- javna rasvjeta                                              0,14 kn 

5. Za V. zonu 10.00 kuna 

- javne površine                                            9,50 kn 

- nerazvrstane ceste                                      0,43 kn 

- groblja                                                        - 

- javna rasvjeta                                             0,07 kn 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I 

UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

S. Kolar - ispred Kluba SDSS-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Kolar, D. Čulig, B. Gaća i B. Nikolić. 

 



7 
 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i 

jednim glasom „PROTIV“ (ŽIVI ZID) donosi  

Izmjene i dopune Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2018. godinu 

 Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave – ne prihvaća se. 

S. Kolar - ispred Kluba SDSS-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Gaća, D. Čulig, I. Naletilić, P. Josić, G. Bošnjak. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ i 4 

glasa „PROTIV“ (ŽIVI ZID i SDP) donosi  

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 
 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA PRORAČUNA GRADA 

VUKOVARA ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i V. Šibalić 

– pročelnica UO za financije i nabavu. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave – ne prihvaća se. 

S. Kolar - ispred Kluba SDSS-a– nakon rasprave – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Kolar, V. Šibalić, B. Gaća, P. Josić, D. Bilić. 

 

U 9:50 vijećnica B. Gaća napustila sjednicu radi obaveza, prisutno 18 vijećnika. 

  

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ i 3 

glasa „PROTIV“ (ŽIVI ZID i SDP) donosi  

Odluka o izmjenama i dopunama 

Proračuna Grada Vukovara 

za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2018. 
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Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O SUFINANCIRANJU 

ENERGETSKE OBNOVE VIŠESTAMBENIH ZGRADA 

Uvodno obrazloženje dali su T- Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša. 

 

U 10:00 vijećnik S. Kolar napustio sjednicu radi obaveza, prisutno 17 vijećnika. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak ispred Kluba SDP-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 16 glasova „ZA“ i jednim glasom 

„SUZDRŽAN“ (D. Buljan) donosi  

O D L U K A  

o izmjeni Odluka o sufinanciranju energetske obnove višestambenih zgrada u ulicama: 

Vladimira Nazora 14 i 16, Dunavska 5, J.J. Strossmayera 5a i 5b, 204. vukovarske brigade 87-

89, 204. vukovarske brigade 83-85, 204. vukovarske brigade 79-81 u Vukovaru 
I. 

U Odlukama o sufinanciranju energetske obnove („Službeni vjesnik“ Grada Vukovara br. 

8/17) koje je na svojoj 1. sjednici donijelo Gradsko vijeće Grada Vukovara mijenja se 

sljedeće: 

1. U Odluci o sufinanciranju energetske obnove zgrade na adresi Vladimira Nazora 14-

16 u Vukovaru, KLASA: 402-07/17-01/11, URBROJ: 2196/01-01-17-6  točka I. 

mijenja se i glasi: 

           „Daje se suglasnost za sufinanciranje energetske obnove zgrade na adresi Vladimira        

           Nazora 14-16 u Vukovaru, zastupane po upravitelju Tehnostan d.o.o. iz Vukovara, 

OIB:  

           91347134540, Dr. Franje Tuđmana 23, Vukovar, u iznosu od 25 %  izvedenih radova, 

a  

           najviše do 411.191,33 kuna.“  

2. U Odluci o sufinanciranju energetske obnove zgrade na adresi Dunavska 5 u 

Vukovaru, KLASA: 402-07/17-01/2, URBROJ: 2196/01-01-17-10 točka I. mijenja se 

i glasi: 

            „Daje se suglasnost za sufinanciranje energetske obnove zgrade na adresi Dunavska 5  

            u Vukovaru, zastupane po upravitelju Tehnostan d.o.o. iz Vukovara, OIB:  

            91347134540, Dr. Franje Tuđmana 23, u iznosu od 25% izvedenih radova, a najviše 

do  

            1.114.366,40 kuna.“   

3. U Odluci o sufinanciranju energetske obnove zgrade na adresi 204. vukovarske 

brigade 87-89 u Vukovaru, KLASA: 402-07/17-01/3, URBROJ: 2196/01-01-17-7 

točka I. mijenja se i glasi: 

            „Daje se suglasnost za sufinanciranje energetske obnove zgrade na adresi 204.    

            vukovarske brigade 87-89 u Vukovaru, zastupane po upravitelju Tehnostan d.o.o. iz  

            Vukovara, OIB: 91347134540, Dr. Franje Tuđmana 23, u iznosu od 25% izvedenih  
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             radova, a najviše do 448.241,13 kuna.“   

4. U Odluci o sufinanciranju energetske obnove zgrade na adresi 204. vukovarske 

brigade 83-85 u Vukovaru, KLASA: 402-07/17-01/4, URBROJ: 2196/01-01-17-7 

točka I. mijenja se i glasi: 

            „Daje se suglasnost za sufinanciranje energetske obnove zgrade na adresi 204.  

            vukovarske brigade 83-85 u Vukovaru, zastupane po upravitelju Tehnostan d.o.o. iz  

            Vukovara, OIB: 91347134540, Dr. Franje Tuđmana 23, u iznosu od 25% izvedenih  

            radova, a najviše do 447.808,69 kuna.“   

5. U Odluci o sufinanciranju energetske obnove zgrade na adresi 204. vukovarske 

brigade 79-81 u Vukovaru, KLASA: 402-07/17-01/1, URBROJ: 2196/01-01-17-7 

točka I. mijenja se i glasi: 

            „Daje se suglasnost za sufinanciranje energetske obnove zgrade na adresi 204.    

            vukovarske brigade 79-81  u Vukovaru, zastupane po upravitelju Tehnostan d.o.o. iz  

            Vukovara, OIB: 91347134540, Dr. Franje Tuđmana 23, u iznosu od 25% izvedenih   

            radova, a najviše do 447.808,69 kuna.“ 

6. U Odluci o sufinanciranju energetske obnove zgrade na adresi J.J. Strossmayera 5a i 

5b u Vukovaru, KLASA: 402-07/17-01/12, URBROJ: 2196/01-01-17-6 točka I. 

mijenja se i glasi: 

            „Daje se suglasnost za sufinanciranje energetske obnove zgrade na adresi J.J.   

            Strossmayera 5a i 5b u Vukovaru, zastupane po upravitelju Tehnostan d.o.o. iz  

            Vukovara, OIB: 91347134540, Dr. Franje Tuđmana 23, u iznosu od 25% izvedenih  

             radova, a najviše do 635.056,67 kuna.“ 

II. 

Grad Vukovar će sa suvlasnicima zgrade iz članka I. ove Odluke sklopiti  dodatke Ugovorima 

o sufinanciranju. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O USPOSTAVI PRIJATELJSTVA I SURADNJE GRADA 

VUKOVARA I GRADA IMOTSKOG 

Uvodno obrazloženje dali su I. Radoš – članica Odbora za međugradsku i međunarodnu 

suradnju i B. Šašić - viši savjetnik za opće poslove, poslove gradskog vijeća i mjesne odbore. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak ispred Kluba SDP-a – glasati će po savjesti. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 14 glasova „ZA“, dva glasa 

„PROTIV“ (ŽIVI ZID i D. Buljan) i jednim glasom „SUZDRŽAN“ (DSS) donosi  

O D L U K A 

o sklapanju  

Povelje o prijateljstvu i suradnji Grada Vukovara i Grada Imotskog 

I 

Grad Vukovar uspostavlja prijateljstvo i suradnju s Gradom Imotskim. 

II 
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Ocjenjuje se da postoji dugoročan i trajan interes za uspostavljanje suradnje i 

prijateljstva s Gradom Imotskim u cilju unapređivanja gospodarskog, društvenog i kulturnog 

razvitka Grada Vukovara u okviru samoupravnog djelokruga jedinica lokalne samouprave. 

III 

Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Vukovara potpisati Povelju o prijateljstvu i 

suradnji Grada Vukovara i Grada Imotskog. 

Tekst Povelje čini sastavni dio ove Odluke. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

 

Dovršeno u 10.00 sati. 

 

Zapisnik vodila      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Sesvečan      Tomislav Šota 


